
Švédská klimaalarmistická expedice uvízla s
ledoborcem v arktickém ledu, když se
rozhodla dokázat, že arktický led mizí
- CZ24 News | 21. června 2023

Klimaalarmisté – v čele s Al Gorem – ještě někdy před 10-15 lety tvrdili, že pokud ihned
neskončíme s využíváním fosilních paliv, tak za 10 let  už nebude v Arktidě v letním období
žádný led.

Podle jejich předpovědí, založených na falešných klimatických modelech, by tak nyní skutečně žádný
led v Arktidě být neměl.

Nicméně nyní, kdy  již pomalu ale jistě začíná léto, je ledu víc než kdy jindy, takže ani velmi výkonný
ledoborec nebyl schopen tímto územím proplout.

Také se objevovalo tvrzení, že lední medvědi postupně vyhynou, nicméně ve skutečnosti se již
nějakou dobu ukazuje, že jsou lední medvědi přemnoženi, což nyní zjistila i švédská expedice…

Expedice klimatických alarmistů nyní požaduje  lepší ledoborec, který by příště mohl studovat změny
klimatu. Informuje o tom švédský list Aftonbladet.

Asi 13 švédských vědců se vydalo do Arktidy na 40 000tunovém ledoborci „Oden“. Jejich cíl:
prozkoumat klimatické změny, zejména tající led (!) a proudění teplejšího vzduchu z jihu, které – jak
se neustále tvrdí – by již mělo úplně odstranit ledovou pokrývku.

Vědci byli skálopevně přesvědčeni, že Arktida bude detektorem změny klimatu, protože oteplování
by zde mělo postupovat rychleji.

Ledoborec „Oden“ doplul tak daleko, jak jen mohl, ale dostal se jen kousek na sever od Svalbardu a
Grónska:

„Led byl docela obtížná věc. Nedostali jsme se tak daleko na sever, jak bychom si
přáli,“ říká Michael Tjernström, profesor meteorologie na Stockholmské univerzitě.
Všem dělala potíže i neprostupná mlha.

Pak další ideologický neúspěch:

„A nenašli jsme tolik teplého vzduchu, jak jsme doufali,“  dodal švédský vědec s
posledním zábleskem naděje, podle kterého je 10. červen pouze začátkem období tání. Z
čehož měl velkou radost.

Klimatické výzkumníky ohrožovali také agresivní lední medvědi, kteří v oblasti číhají a navzdory
údajným změnám stále nevymřeli. Potkali celkem 30 ledních medvědů.

„Dělají nám problémy, když se k nám přiblíží. A tak musíme přestat bádat na ledovém
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poli. Na druhou stranu je samozřejmě skvělé je vidět,“ říká Tjernstrom.

A dodal: „ Ledoborec byl zatím velmi dobrý. Ale v budoucnu potřebujeme ještě lepší ledoborec. Klima
nečeká. “

Na co by chtěli čekat? Pochopitelně na změnu klimatu. Třeba se někdy dočkají….
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